
 

 

Αθήνα, 13 Σεπτεμβρίου 2024 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Δημιουργία αίθουσας ανάνηψης στο ενδοσκοπικό εργαστήριο της Γαστρεντολογικής κλινικής του 
Θεαγένειου ΑΝΘ» 

Το Θεαγένειο Αντικαρκινικό Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης είναι το μοναδικό Αντικαρκινικό Νοσοκομείο της 
Βόρειας Ελλάδας που δέχεται ασθενείς από όλες τις Περιφερειακές της Ενότητες. Στα εξωτερικά του ιατρεία 
προσέρχονται χιλιάδες ασθενείς ενώ περιθάλπτει περί τους 9.000 ασθενείς σε μηνιαία βάση. 

Είχαμε επισημάνει με ερώτησή μας, με αρ. 3729/12-3-2024 την ανάγκη δημιουργίας αίθουσας ανάνηψης 
στο ενδοσκοπικό εργαστήριο της Γαστρεντολογικής κλινικής του νοσοκομείου, μετά από τις απαράδεκτες εικόνες 
ασθενούς σε ανάνηψη που βρίσκονταν στην αίθουσα αναμονής σε πλαστικά καθίσματα. Δυστυχώς, είχαμε λάβει 
αρνητική απάντηση από το Υπουργείο με αστήρικτες και αμφιλεγόμενες δικαιολογίες 

Σε κοινή ανακοίνωσή τους της 07/03/2024 η Ελληνική Γαστρεντολογική Εταιρεία και η Επαγγελματική 
Ένωση Γαστρεντολόγων Ελλάδας  (https://www.hsg.gr/%ce%b4%ce%b5%ce%bb%cf%84%ce%af%ce%bf-
%cf%84%cf%8d%cf%80%ce%bf%cf%85/) επισημαίνουν ότι «Σύμφωνα με τις κατευθυντήριες οδηγίες της 
Ευρωπαϊκής Εταιρείας Ενδοσκοπήσεων, της Αμερικανικής Εταιρείας Ενδοσκοπήσεων, του Παγκόσμιου 
Οργανισμού Ενδοσκόπησης, αλλά και των αντίστοιχων Ελληνικών Εταιρειών, κάθε Ενδοσκοπική Μονάδα θα 
πρέπει να διαθέτει χώρο ανάνηψης κατάλληλα εξοπλισμένο και σε χωροταξική επαφή με τις αίθουσες 
ενδοσκοπήσεων για την παραμονή των ασθενών όσο χρειαστεί (ενδεικτικά προβλέπονται δύο κλίνες ανά αίθουσα 
ενδοσκοπήσεων)». 

 Επειδή το Α.Ν.Θ. Θεαγένειο είναι το μοναδικό αντικαρκινικό νοσοκομείο ολόκληρης της Βόρειας Ελλάδας 

 Επειδή το ενδοσκοπικό εργαστήριο της Γαστρεντολογικής Κλινικής του Θεαγενείου δε διαθέτει χώρο ανάνηψης 
με αποτέλεσμα οι ασθενείς για την ανάνηψή τους να χρησιμοποιούν ακόμη και την αίθουσα αναμονής 

 Ερωτάται  ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Γιατί το σχετικό αίτημα για δημιουργία χώρου ανάνηψης στο ενδοσκοπικό εργαστήριο της 
Γαστρεντολογικής Κλινικής του Θεαγενείου εκκρεμεί για τρία και πλέον έτη; 

2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί προκειμένου το εν λόγω εργαστήριο να αποκτήσει χώρο 
ανάνηψης που να πληροί τις προδιαγραφές των οδηγιών του Παγκόσμιου Οργανισμού Ενδοσκόπησης, 
Διεθνών Γαστρεντολογικών Εταιρειώνκαι των αντίστοιχων Ελληνικών Εταιρειών; 

 

Οι ερωτώσα Βουλεύτρια 

 

Νοτοπούλου Κατερίνα 
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